
Styrelsens svar på inkomna motioner 
till årsstämman 2019 

Motion	om	målning	av	linjer	
Styrelsen	är	positiv	till	motionen.	Förslaget	finns	redan	i	den	föreslagna	underhålls-	
och	förnyelseplanen	som	presenteras	på	årsstämman:	

”Asfaltering	av	gång-/cykelvägar	bör	ses	över	när	fiberdragningen	har	gjorts.	
Linjemålning	med	riktig	vägfärg	bör	göras	efter	asfaltering	på	fartgupp,	
parkeringar,	och	vid	kvartersgården”	

Motion	om	belysning	vid	lekplatser	
Styrelsen	är	positiv	till	motionen	men	anser	att	förslaget	bör	bordläggas	tills	följande	
har	utretts:	

• Om	bygglov	behövs	för	denna	förändring	
• Om	närboende	ger	medgivande	till	strålkastare	
• Vilka	lekplatser	som	behöver	extra	strålkastare	
• Hur	det	befintliga	elnätet	ser	ut	och	vilken	extra	belastning	som	detta	skulle	

medföra	
• Vad	förslaget	skulle	kosta	

Motion	om	laddning	av	elbilar	
Styrelsen	är	positiv	till	motionen.	Förslaget	finns	redan	beskrivet	i	den	föreslagna	
underhålls-	och	förnyelseplanen	och	vissa	ändringar	har	gjorts	i	texten	efter	
motionens	riktlinjer.	

”Nya	elkablar	skall	dras	i	garagen	och	timers	skall	bytas	ut.	Installation	av	
laddstolpar	skall	erbjudas	och	bekostas	av	de	boende.	Beroende	på	vilken	typ	
av	laddstoplar	som	väljs	behöver	eventuellt	ett	WiFi-nät	etableras.	Arbetet	
planeras	till	2020.	Styrelsen	kommer	att	utreda	vilka	krav	och	riktlinjer	som	
behövs	för	att	ladda	hybrid-	och	elbilar	i	våra	gemensamma	garage.”	

	


